國立中正大學113學年度第1學期  校際生棄選科目申請表
National Chung Cheng University 113 Academic Year First Semester Intra-Universities Student’s Course Withdrawal Application Form
系 所 別：                   

年級／班別：                
學生姓名：                   

學      號：               
本學期原修習總學分數：        
	棄選科目編號
Course Number of the Withdrawal
	班別
Class
	科目名稱
Name of Course
	學分
Credit

	
	
	
	

	棄 選 理 由
Reason for Withdrawal 
	


棄選後總修習學分數：          
學生存根聯 Student's receipt part
系所別：              學號：               姓名：               

科目編號：          班別：     科目名稱：                           
注意事項Matters of Caution：

1. 本申請表需檢附校際選課單，且由學生本人攜帶有照片之身份證件親自辦理，學生申請棄選應於期中考後，最遲依行事曆所訂日期前送交教學組（本學期截止日為12月9日），始完成申請之手續。
2. This application must be attached with intra-universities course application sheet and submitted in person by the student bringing own identification card on which there is the student’s photo, student’s application for course withdrawal must be after the midterm exam. The latest should be before the deadline set in the university calendar, and be submitted to the Teaching Division (Deadline for this semester is December 9). Then the application procedure is considered complete.

3. 棄選科目每學期以一科為限。
Withdrawal of courses is limited to one course per semester
4. 修習學分數低於八學分（含）者，不得辦理棄選，碩博士班同學不在此限。
If total credits of registered courses is below 8 credits, no course withdrawal is allowed. This restriction does not apply to graduate students.
5. 請於棄選截止日後上校際選課系統→成績查詢，查詢課程是否註記棄選。
Please check for sure on the withdrawal after the deadline of course withdrawal application by entering “Grades Consultation” in the Intra-Universities Course Selection System.
Original total credits of registered courses in current semester





Student ID Number





Student’s Name





Year/Class





Department/Institute





Total credits of registered courses after the withdrawal





Student Name





Student ID Number





Department/Institute





Course Name





Class





Course Number








